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ZAPISNIK SA 18. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 
ODRŽANE DANA 13. listopada 2010. godine u 18,00 sati U PROSTORU 

GRADSKE VIJEĆNICE U CRIKVENICI 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., Ratko 
Đeneš, Boris Lovrić, Tomislav Gelemanović, Lovorko Gržac, ing., Božica Kostanjšek, 
Robert Košuljandić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, Robert 
Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Igor Posarić, dipl.ing., Dragan Stojčić. 
 
Sjednici nije nazočan: Kazimir Ferenčić, dipl. iur. 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

dipl.ing., zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, prof., zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić, direktorica GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Sonja Polonijo, predsjednik 
Savjeta mladih Sandi Manestar,  v.d. ravnateljice Muzeja Grada Crikvenice Irena 
Jurić, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, ravnateljica Dječjeg 
vrtića „Radost“ Crikvenica Martina Magaš, pročelnica Ureda Grada Melanija Milat-
Ružić, dipl.iur., pročelnik Upravnog odjela za javne potrebe, mr. sc. Damir 
Gašparović,  pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. Snježana Sikirić, 
pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
Stanka Car dipl.ing., pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove Silvio Ratković 
dipl.iur., stručna suradnica za promidžbu i veze s javnošću Denisse Mandekić 
Krajišnik prof., stručna savjetnica za lokalnu samoupravu i upravno-pravne poslove 
Jasminka Citković, stručna suradnica za kadrovske i opće poslove Martina Tomašić, 
predstavnici medija. 

 
Aktualni sat 
 

Dino Manestar postavio je pitanje koji su trenutni dugovi gradskog proračuna. 
Postavio je drugo pitanje koje postavljaju građani a odnosi se  na postavljanje 
zastavica  na stupovima gradske rasvjete, tko ih je postavljao, koliko to košta i da li je 
sada u doba recesije prilika za takvo nešto. Treće se pitanje odnosi na vozilo „PAUK“ 
, kakav je odnos prihoda i rashoda „PAUKA“. Sonja Polonijo odgovara da je odnos 
prihoda i rashoda „pauka“ nula. Mr. Snježana Sikirić odgovara da Grad Crikvenica 
trenutno ima cca milijun kuna knjigovodstveno evidentiranih dospjelih obveza. 
Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da su zastavice postavljene za 
više godina te da bi trebali biti zadovoljni izgledom Grada. Šest tisuća kuna koštalo je 
nešto više od 100 komada zastavica. Oko 38,00 kuna iznosi jedna zastavica. Ostali 
dio pitanja dati će se pismeno. 

Božica Kostanjšek postavlja pitanje kada će se ići sa adaptacijom Dječjeg vrtića u 
Jadranovu. Drugo je pitanje što je sa domom umirovljenika  u Crikvenici. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da je idejno rješenje napravljeno za 
adaptaciju Dječjeg vrtića u Jadranovu već više od godine dana. Sada se radi na 
otkupu zemljišta radi formiranja dječjeg igrališta, te na sređivanju imovinsko-pravnih 
stvari koje su preduvjet za izdavanje lokacijske dozvole, kako bi sve bilo spremno 
ukoliko to proračun može podržati. Gradonačelnik vezano za Dom umirovljenika 
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odgovara da je Mešić COM povukao svoj zahtijev i da će se ići po novome te će se 
vjerojatno platiti milion i pol kuna manje tako da smo izgubili nešto novaca. 

Igor Posarić postavlja pitanje gradonačelniku vezano za njegove ovlasti skraćenja 
radnog vremena ugostiteljskih objekata,  a koji su se okršili o Zakon i obzirom na 
njegove izjave dane u medijima da će reagirati na svako prekoračenje radnog 
vremena. Postavlja potanje što će poduzeti sa ugostiteljskim objektom Kataka za koji 
postoji službeni zapis PP Crikvenica da je u rujnu mjesecu prekoračio radno vrijeme 
te narušio javni red i mir. Gradonačelnik odgovara ako su te činjenice točne da će 
poduzeti mjere i predlaže da bi Gradsko vijeće trebalo do naredne turističke sezone 
prodiskutirati o lokaciji Črni molo i donijeti neke odluke kako bi se znalo tko je za što 
odgovoran. 

Robert Manestar postavlja pitanje što je sa provođenjem prostornih planova, što je sa 
starom školom u Crikvenici te treće pitanje kada se misli oformiti Ured za 
gospodarstvo i turizam. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić u svezi 
prostornih planova odgovara da je objavljena javna nabava za izradu DPU 
Poddvorska i Crikvenica centar, te da su u tijeku izmjene PPU Grada Crikvenice. Još 
je nekoliko urbanističkih planova uređenja – ranije ugovorenih u tijeku kao što su 
UPU uvala Slana Selce, UPU Omorika UPU zona poslovne namjene Selce i drugi. 
Gradonačelnik u svezi stare škole napominje da su imali kontakt sa Agrokorom te je 
njihova procjena stare škole tri miliona EUR-a. Mi ćemo pozvati sudskog vještaka koji 
će procijeniti staru školu.  Što se tiče marine radi se idejni projekat za lokacijsku 
dozvolu na temelju idejnog rješenja. Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan 
odgovara da će se uskoro krenuti sa formiranjem menadžmenta destinacije te će se 
u okviru toga vidjeti da li je potreban ured za gospodarstvo i turizam. Međutim u 
ovom trenutku financijski nismo sposobni otvoriti taj ured. 

Robert Košuljandić postavlja pitanje što je sa zakupom Hrvatskog narodnog doma u 
Dramlju. Navodi da zakupnik ne obavlja svoju djelatnost za koju ima sklopljen ugovor 
te da ne plaća zakupninu kako ni ostala davanja. Postavlja pitanje što je sa parkom u 
Jadranovu i do kakvih je problema došlo pri izvođenju radova. Silvio Ratković  
obrazlaže u svezi Hrvatskog narodnog doma u Dramlju da  zakupnik  mora ishoditi 
minimalne tehničke uvjete za ugostiteljsku djelatnost. Postoji solucija raskida ugovora 
i u tom smo smislu poslali dopis zakupodavcu.  Zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić vezano za uređenje parka u Jadranovu naglašava da je natječaj proveden, 
izabran izvođač radova koji je napustio gradilište te je nakon nadzora utvrđeno da je 
izvedena vrijednost 80 tisuća kuna. Do 156 tisuća kuna radove će izvesti drugi 
izvođač, jer je sa prvim raskinut ugovor. 

Darko Pavlić postavlja pitanje što je sa dječjim igralištem na Hrusti u Crikvenici a 
prema obećanju gradonačelnika još u proljeće ove godine, da će se nedostaci 
ukloniti po oformljenoj komisiji koja će izvršiti pregled. Drugo se pitanje odnosi na 
neplaćene dugove prema Murvici d.o.o. od strane Grada i kakva je likvidnost Murvice 
d.o.o.  Nadalje naglašava  da je još u prošlom sazivu vijeće donijelo odluku o 
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otvaranju firme Crikvenica projekt koja bi se trebala baviti projektom marine – 
postavlja pitanje gdje je to zapelo i navodi da je i ovim proračunom predviđena 
stavka od 20.000,00 kuna. Zamjenik gradonačelnika  Veselko Mutavgjić odgovara da 
su  stare naprave na dječjem igralištu Hruste uklonjene, te da je zabrana 
građevinskih radova do 15. rujna. Pokrenut je postupak međutim odgovara da nije 
siguran da li su radovi započeli i ukoliko nisu da će uskoro započeti. Sonja Polonijo 
direktorica GKTD „Murvica“ d.o.o. odgovara da o likvidnosti ne bi htjela govoriti dok 
se ne napravi usklađenje, te će se na isto pitanje očitovati pisanim putem. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da nije bilo potrebe za osnivanjem te 
vrste firme kao Crikvenica projekt iz razloga jer nam treba lokacijska dozvola za 
marinu. 

Ivan Pavlić postavlja pitanje u ime mještana Dramlja kako teku pripreme i kada će 
započeti radovi na cesti D8-D8. Drugo pitanje postavlja Melaniji Milat-Ružić a glasi  
kada će se pripremiti izmjene i dopune Pravila mjesnih odbora. Nadalje zahvaljuje 
gradonačelniku što je uvidio potrebu nabavke mobitela za predsjednike mjesnih 
odbora. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je vezano za 
izvođenje radova D8-D8 zakazan prvi koordinacijski sastanak u ponedjeljak u 
Gradskoj upravi , do sada su se usklađivali projekti te će se održati kontakt svih 
izvođača na toj dionici. Kada je riječ o mobitelima isti su nabavljeni i u tijeku idućeg 
tjedna biti će uručeni predsjednicima mjesnih odbora. Melanija Milat-Ružić naglašava 
da će se ići u izmjenu Pravila mjesnih odbora ali nakon zajedničkog sastanka sa 
predstavnicima mjesnih odbora. 

Daniel Buljević postavlja pitanje direktorici GKTD „Murvica“ d.o.o. vezano za pilot 
projekt skupljanja otpada, koliko je prošle godine skupljeno otpadnog papira, kome je 
prodan i po kojoj cijeni i koliko se sveukupno uspjelo reciklirati otpada. Drugo pitanje 
postavlja pročelnici Upravnog odjela za financije – koliko je utrošeno sredstava iz 
proračuna za obavljanje geodetskih poslova obzirom da Grad nema uposlenoga 
geodetu, te kako to za sada radi nestručna osoba da li postoje pravne posljedice. 
Traži pisani odgovor na oba pitanja. Sonja Polonijo odgovara da je u 2009. godini 3,5 
otpada reciklirano od ukupne količine smeća. Naglašava da je u 2010. godini 
smanjena ukupna količina smeća za 7,5 %. Papir i plastika se odvozi posebno 
jednom u tjednu, međutim problem je selekcije u samim kućanstvima, pa će se zbog 
toga organizirati tribina za građane zajedno sa predstavnicima Metisa, firme kojoj se 
je do sada sve prodavalo. Zamjenik gradonačelnika  Veselko Mutavgjić odgovara da 
se je za geodetske usluge potrošilo nešto preko 10.000,00 kuna, a u drugom dijelu 
nisam razumio vaše pitanje jer se poslovi geodetski obavljaju u onoj domeni u kojoj je 
potrebno lokalnoj samoupravi te nije obim taj da mora biti uposlen geodeta. 

Lovorko Gržac postavlja pitanje kada se može očekivati katastarska izmjera 
Jadranova, te drugo pitanje koje se odnosi na sufinanciranje dječjeg vrtića od strane 
grada u odnosu na roditelje, i u odnosu na ostale gradove u našoj županiji. Zamjenik 
gradonačelnika odgovara da je elaborat za Jadranovo gotov te slijedi dogovor sa 
službama suda i katastra koji moraju osigurati djelatnike za izlaganje. Inače u 
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Selcima je izlaganje u tijeku. Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da 
je ekonomska cijena vrtića u Gradu Crikvenici 830,00 kuna za jaslice i 680,00 kuna 
za vrtić. Od te ekonomske cijene na roditelje otpada 22 % za vrtiće odnosno 27 % za 
jaslice. Za usporedbu svi gradovi u našem okruženju  nemaju ispod 30% financiranja 
od strane roditelja, tako da smo jedan od gradova u kojem roditelji najmanje 
participiraju za djecu u vrtiću i jaslicama. 

Predrag Antić postavlja pitanje da li je moguće na autobusnoj stanici u Dramlju kod 
restorana Sirene postaviti autobusnu čekaonicu, jer se ista nalazi samo kada se ide 
iz pravca Crikvenice. Drugo pitanje je upućeno direktorici GKTD „Murvica“ d.o.o. – da 
li se mogu uvesti povlaštene parking karte za građane Grada Crikvenice koje bi 
važile tijekom čitave godine. Gradonačelnik odgovara da je moguće postaviti 
autobusnu čekaonicu ali će se vidjeti iz koje je stavke platiti. Sonja Polonijo odgovara 
da odluku o povlaštenim kartama donosi Grad a ne GKTD „Murvica“ d.o.o. koja ju 
samo provodi. 

Dragan Stojčić naglašava da je u dnevnom tisku spominjano zatvaranje trgovina duž 
Štrosmajerove ulice u Crikvenici. Postavlja pitanje da li se razmišlja, a isto je postavio 
i lanjske godine, o poticaju poduzetnika koji rade tijekom cijele godine. Nadalje 
postavlja pitanje kada će se ići sa uklanjanjem tendi koji se je rok prolongirao do 
kraja sezone. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da sami nismo u  
mogućnosti naći model za poticaj poduzetnika koji posluju cijelu godinu, a da isti 
nismo našli ni u okviru zakona. Gradonačelnik odgovara za uklanjanje tendi da će 
isto do iduće turističke sezone biti riješeno. Naime kasni se sa projektom Trga, ali će 
se ubrzo raspisati natječaj pa će se definirati i izgled tendi. 

Ratko Đeneš postavlja pitanje u svezi financiranja mjesečne učeničke i studentske 
karte koju Grad financira 25%. Međutim ako se kupuje godišnja karta autotrans daje 
popust pa ga zanima da li na taj iznos grad sufinancira kartu. Drugo se pitanje odnosi 
na asfaltiranje ceste do Ladvića koja je pokrivena novim asfaltom cca 3.500 m2, 
međutim ima dva prekida te ga zanima kada će se ti asfalti sastaviti. Nadalje pita što 
je sa projektom školske dvorane osnovne škole, te u kojoj je fazi uređenje Goranske 
ulice. Zamjenik gradonačelnika  Senko Smoljan odgovara da je ekonomska cijena 
mjesečne karte 1.600,00 kuna, a sa popustom autotransa 800,00 kuna. Na taj iznos 
Grad daje popust od 25 %. Osoba koja kupi godišnju kartu i predoči je u gradskoj 
upravi na istu dobije popust još 25 %. Na pitanje o školskoj dvorani osnovne škole 
zamjenik odgovara da je u tijeku dobivanje lokacijske dozvole pa se ide u natječaj. 
Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara  vezano za asfaltiranu cestu 
do Ladvića predviđeno bilo asfaltiranje do određene točke ali se je nešto odstupilo od 
toga  te su ostala dva nespojena dijela. Ista će se spojiti u proljeće. Inače su se 
radovi izvodili u tri etape pa su tako dva nespojena dijela ostala. Za Goransku ulicu 
natječaj je završen te je dobivena cijena unutar planiranih sredstava. Ugovor će se 
potpisati u roku od 15 dana. 
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Boris Lovrić postavlja pitanje da li se ulica Obala u Jadranovu može staviti pod ljetni 
režim naplate parkiranja. Drugo je pitanje da li se i kada planira rebalans proračuna. 
Zamjenik gradonačelnik Veselko Mutavgjić odgovara da se je razmišljalo o 
naplatnom režimu u ulici Obala u Jadranovu, pa se je i razgovaralo sa izvođačima za 
postavljanje parkirnih stupova. U istoj su ulici ucrtane oznake za parkiranje ali samo 
zbog određenog reda u parkiranju a ne zbog naplate. U ovom se slučaju radi o 
ekonomskoj isplativosti uvođenja naplate parkiranja jer se radi o razvučenosti cijelog 
tog područja, te GKTD „Murvica“ d.o.o. još nije iskazala interes. Mr. Snježana Sikirić 
odgovara da rebalans očekujemo do kraja godine. 

Tomislav Gelemanović postavlja pitanje kada će krenuti projekt „pomoć u kući“ a 
drugo se pitanje odnosi na nabavku dizala za invalidna kolica u osnovnoj školi. 
Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da će  pomoć u kući krenuti  kao 
projekt od 01. studenog 2010. godine i to za 100 korisnika a može se i proširiti ovisno 
o potrebama, jer Crikvenica prema popisu stanovništva ima veliki broj  starijeg 
stanovništva. Nabavka dizala je u tijeku i sredstva su odobrena od Ministarstva. 

Nakon aktualnog sata Melanija Milat-Ružić izvršila je prozivku, a predsjednik 
Gradskog vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 16 vijećnika što je pravovaljan broj 
za donošenje zaključaka i akta.  

Dino Manestar je ispred sedam  vijećnika predložio dopunu dnevnog reda  sa točkom 
5. Prijedlog zaključaka o stajalištima i aktivnostima Grada Crikvenice u stečajnom 
postupku Jadran d.d. u stečaju. Predsjednik je dao na glasovanje dopunu koju su 
vijećnici jednoglasno prihvatili. Dino Manestar obrazložio je predlaganje pomenute 
točke dnevnog reda. Predsjednik Gradskog vijeća dao je na glasovanje dnevni red 
koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
    D n e v n i   r e d 
 
1. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
2. Izvješće Gradonačelnika Grada Crikvenice o radu za razdoblje 01.01.- 30.06.2010. 
godine  
3. Prijedlog odluke o određivanju imena ulica na području Grada Crikvenice 
4. Prijedlog odluke o izboru i imenovanju ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice  
5. Prijedlog zaključaka o stajalištima i aktivnostima Grada Crikvenice u stečajnom 
postupku Jadran d.d. u stečaju 
 
TOČKA 1. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice Gradskog vijeća 
Grada Crikvenice 
 
 Primjedbe na zapisnik iznjeli su Lovorko Gržac, Dino Manestar, Robert 
Manestar, Ratko Đeneš, Darko Pavlić i zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan. 

Nakon iznijetih primjedbi, uvažavajući iste a nakon preslušavanja tonskog 
zapisa, sa 16 glasova ZA donijet je slijedeći 

 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
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TOČKA 2. Izvješće Gradonačelnika Grada Crikvenice o radu za 
razdoblje 01.01.- 30.06.2010. godine  
 
 Uvodno obrazloženje po Izvješću dao je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Robert Košuljandić, Dino Manestar, Predrag Antić 
Igor Posarić zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan i mr. Snježana Sikirić. 
 Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je sa 11 glasova 
ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova donijet  
 
Z A K L J U Č A K 

Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća Izvješće Gradonačelnika Grada 
Crikvenice o radu za razdoblje 01.01.- 30.06.2010. godine . 
(tekst zaključka Klasa: 022-01/10-01/13 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o određivanju imena ulica na području 
Grada Crikvenice 
 
 Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dao je predsjednik Komisije za 
imenovanje ulica i trgova Robert Košuljandić.  

Gradonačelnik je predložio amandman na članak 8. Prijedloga Odluke , kojim 
predlaže da se isti mijenja i glasi: „Ova Odluka objavit će se u „Službenim novinama 
Primorsko-goranske županije“, a stupa na snagu 01. lipnja 2011. godine.“ 

 Amandman gradonačelnika postao je sastavni dio Prijedloga odluke. 
 Predsjednik Gradskog vijeća dao je Prijedlog na glasovanje te je utvrdio da je 
sa 15 glasova ZA prihvaćen Prijedlog i donijeta  

 
O D L U K A 
o određivanju imena ulica na području Grada Crikvenice 
(tekst odluke Klasa:021-01/10-01/11 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 4. Prijedlog odluke o izboru i imenovanju ravnatelja/ice 
Muzeja Grada Crikvenice  
 
 Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan uvodno je obrazložio Prijedlog 
odluke o izboru i imenovanju ravnatelja/ice Muzeja Grada Crikvenice. 
 U diskusiji su učestvovali Robert Košuljandić, Dino Manestar, Igor Posarić, 
Robert Manestar,Darko Pavlić Damir Lončarić, Predrag Antić, Jasminka Citković, 
Silvio Ratković, zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan i gradonačelnik. 
 Predsjednik Gradskog vijeća Dragan Magaš upoznao je nazočne sa 
podnijetim amandmanom Kluba vijećnika SDP-HSLS , a kojim se predlaže  da se u 
članku I. navedenog prijedloga Odluke tekst „___________“ zamjeni tekstom „Irena 
Jurić,mag.ing.pp.tp“. Isto se predlaže i u članku II. Amandman je obrazložio u ime 
Kluba Dino Manestar. 
 Predrag Antić upozorio je da se o amandmanu mora očitovati predlagač, a to 
je Odbor za kulturu, te je isto povreda članka 36. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice. 
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  Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je, a što je prethodno potvrđeno od strane 
gradonačelnika, da je podnijeti amandman nezakonit . Naglasio je da isti neće dati na 
glasovanje , te da je spreman snositi posljedice. 

(tekst amandmana sastavni je dioZapisnika) 
 Predsjednik Gradskog vijeća dao je prvi prijedlog na glasovanje – da se Vikica 
Pintarić imenuje ravnateljicom Muzeja Grada Crikvenice. Kako se za narečeni 
prijedlog nitko od nazočnih vijećnika nije izjasnio ZA, već  se je 16 vijećnika izjasnilo 
SUZDRŽANIMA.  
 Prijedlog za imenovanje VIKICE PINTARIĆ za ravnateljicu Muzeja Grada 
Crikvenice nije prihvaćen. 
 Predsjednik Gradskog vijeća dao je drugi prijedlog na glasovanje – da se 
Sanja Škrgatić  imenuje ravnateljicom Muzeja Grada Crikvenice. Kako su se za 
narečeni prijedlog  4 vijećnika izjasnila ZA, a  12 vijećnika izjasnilo se je  
SUZDRŽANIMA, prijedlog nije prihvaćen. 
 Prijedlog za imenovanje SANJE ŠKRGATIĆ za ravnateljicu Muzeja Grada 
Crikvenice nije prihvaćen. 
 

TOČKA 5. Prijedlog zaključaka o stajalištima i aktivnostima Grada 
Crikvenice u stečajnom postupku Jadran d.d. u stečaju 
 
 Uvodno obrazloženje po točci dnevnog reda dao je Dino Manestar ispred 
sedam vijećnika a koji su  predlagatelji ove točke dnevnog reda. 
 U diskusiji su učestvovali Igor Posarić, Robert Manestar, Predrag Antić, Dino 
Manestar i gradonačelnik.  

Gradonačelnik je predložio amandman kojim se briše točka III. Prijedloga  
zaključka a točka IV. postaje točka III. Predlagač je prihvatio predloženi amandman 
gradonačelnika, te je predsjednik dao na glasovanje Prijedlog zaključka. 
 Sa 16 glasova ZA prihvaćen je slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
 

1. Gradsko vijeće Grada Crikvenice smatra da je od posebnog interesa za 
Grad Crikvenicu održavanje tehnološke cjeline i djelatnosti tvrtke „Jadran“ 
d.d.  u stečaju te očuvanje cjelovitosti te tvrtke kao i završetak stečaja 
odnosno privatizacija tog poduzeća kao cjeline. 

2. Gradsko vijeće zadužuje gradonačelnika Grada Crikvenice kao zastupnika 
Grada Crikvenice da poduzme sve radnje u cilju izvršenja stava Gradskog 
vijeća Grada Crikvenice iz točke 1. ovog Zaključka. 

3. Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenim novinama Primorsko-goranske 
županije“. 

(tekst Zaključka Klasa:021-01/10-01/49 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 

 
 Dovršeno u 22,00 sati. 

STRUČNI REFERENT      PREDSJEDNIK 
ZA PRIPREMU SJEDNICA     GRADSKOG VIJEĆA 
 
      Dubravka Pobor      dr. sc. Dragan Magaš 
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